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SVĚT: Rozšíření BRICS by nemělo být spěšné, role uskupení by se neměla omezovat na
konfrontaci s G7, uvedl místopředseda Rady federace Konstantin Kosačev v rozhovoru pro
Parlamentní noviny.

Na summitu BRICS, který začal dnes 22. srpna v jihoafrickém Johannesburgu, se bude podrobně
diskutovat o zvýšení počtu zúčastněných zemí.

Podle Kosačeva je v této věci nutné jednat opatrně a krok za krokem.

„Včetně toho, že každý nový člen by měl být všemi zeměmi BRICS bez výjimky vnímán se stejným
nadšením – všichni musíme společně podniknout kroky v tomto směru. Proto si myslím, že tento
proces půjde krok za krokem,” poznamenal místopředseda.

BRICS je podle něj modelem vtahů mezi státy, který je alternativou k unipolárnímu světovému řádu,
který vyhovuje zemím G7. Ale BRICS jako sdružení by se nemělo stát „antisedmičkou“, říká Kosačev.

„Musíme si stanovit následující úkol – nabídnout všem na světě, včetně Západu, takový model
světového řádu, který by byl pohodlný pro všechny. A na to by se naše diskuse měly zaměřit, a ne na
budování nějaké “antisedmičky” na platformě BRICS,” – zdůraznil místopředseda.
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